
 

Tájékoztató 

a két ülés közötti legfontosabb eseményekről, tárgyalásokról 

 

Június 30-án: 

 Részt vettem a középiskola tanévzáró ünnepségén. 

Július 21-23: 

 Látogatást tettünk Nova Crnja Községben (Magyarcsernye település), mely egy 6 

településből álló közigazgatási egység. Látogatásunk célja az volt, hogy részt vegyünk az 

ott megrendezésre kerülő ünnepségsorozaton, illetve találkozzunk Magyarcsernye 

vezetőjével, 

Július 24-én: 

 Részt vettem a soron kívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet soron kívüli 

Képviselő-testületi ülés követett. 

Július 27-én: 

 A Kunszenti Kft. és az Ipari Park területén működő cégek egyeztettek nálam a 

helyijárattal kapcsolatban. 

Július 28-án: 

 Egyeztetést tartottam az EC-Energie Investmen Kft. vezetőjével, Izsó Gyulával és jogi 

képviselőjével a köztünk lévő szerződés módosításának lehetőségéről. 

Augusztus 12-én: 

 Köszöntöttem az Országos Hobby Börze részvevőit. 

 Díjakat adtam át a Körös Horgász Egyesület által szervezett horgászverseny 

eredményhirdetésén. 

Augusztus 14-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Augusztus 16-án: 

 A Megyeházán tartott ünnepségen köszöntöttük Dr. Pusztai Gabriellát, a 

Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ igazgatóhelyettesét, a Helytörténeti 

Múzeum intézményegység szakmai vezetőjét, aki felterjesztésünk alapján a Jász-

Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat Közgyűlése pozitív döntésének köszönhetően 

megkapta a Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Közművelődési Díjat. 

Augusztus 17-én: 

 Részt vettem a munkaterület átadás-átvételi eljárásokon: 

1. Kunszentmárton Önkormányzati Épületeinek Energetikai korszerűsítése (Future FM 

Létesítménygazdálkodási Zrt. – Városgondnokság, Dani Margit Sportcsarnok). 

2. Kunszentmárton Önkormányzati Épületeinek Energetikai korszerűsítése 

(PELAPROJEKT Kft. – Szociális Alapellátási Központ) 



 Köszöntöttem a Tiszaújlaki kistérségből (ebben a térségben van testvértelepülésünk, 

Verbőc) érkező a gyermekeket és felnőtt kísérőiket. 

Augusztus 18-án: 

 Szent István Napi Ünnepi Ülést tartottunk a Városházán. 

Augusztus 19-én: 

 Részt vettem a Szent István Nap rendezvényein. 

Augusztus 22-én: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Augusztus 24-én: 

 Részt vettem a Károlytelepi út felújításával kapcsolatos műszaki átadás-átvételi eljárás 

lezárásán. 

Augusztus 28-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

 90. születésnapja alkalmából köszöntöttük Kardos Józsefet. 

Augusztus 31-én: 

 Részt vettem az általános iskola tanévnyitó ünnepségén. 

Szeptember 1-4-ig: 

 Andreas Lange, Teterow polgármestere meghívására elutaztam a városi delegációval 

testvértelepülésünkre, ahol közösen megünnepeltük a két város barátságának 30. 

évfordulóját. 

Szeptember 5-én: 

 Dr. Hajzer Ildikó igazgató főorvos asszonnyal egyeztettünk a napi vérvételi szám 

emeléséről. 

 Intézményvezetőkkel kibővített vezetői megbeszélést tartottam. 

 Részt vettem a Zeneiskola tanévnyitó ünnepségén. 

Szeptember 6-án: 

 Kézsmárki László üzemmérnökség vezetővel egyeztettük a Bácsvíz Zrt. által 

végrehajtandó ivóvíz rekonstrukcióról, mely a Táncsics úton fog megvalósulni az ősz, 

illetve a tél folyamán. 

 Részt vettem „A kunszentmártoni szennyvíztisztítótelep tisztított szennyvíz befogadóján 

(Nagyéri főcsatorna), a szennyvíz bevezetésnél (2+560 km szelvény) a medervédelem 

kialakítása” tárgyú felújítási munka műszaki átadás-átvételi eljárás lezárásán. 

Szeptember 7-én: 

 Fogadóórát tartottam. 

 Részt vettem a soron kívüli Pénzügyi és Gazdasági Bizottság ülésén, melyet soron kívüli 

Képviselő-testületi ülés követett. 

Szeptember 9-én: 

 Részt vettem a XVII. Vásártéri Lecsófőző Versenyen. 

Szeptember 11-én: 

 Részt vettem a Szeged-Csanádi Egyházmegye és a Szent Gellért Katolikus Iskolai 

Főhatóság által szervezett, a Szeged-Csanádi Egyházmegye köznevelési intézményeinek 

tanévnyitó Veni Sancte szentmiséjén. 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 



 Részt vettem a Köztársaság tér 11. sz. társasház közgyűlésén. Itt döntöötünk a számla 

feletti rendelkezés jogáról (Molnár Bálint közös képviselő), illetve arról, hogy 3 tervezői 

árajánlatot kérünk be az épület külső homlokzatának, illetve függőfolyosójának felújítási 

tervére. 

Szeptember 12-én: 

 A középiskola meghívására ma ellátogattam a szarvasi Honvédelmi Sportközpontba. A 
vezetőség elhozta azokat a diákokat, akik közszolgálati technikusnak tanulnak, ezen 
belül honvédelmi alapismeretekkel is foglalkoznak. Mivel az iskola idén csatlakozott a 
Honvéd Kadét Programhoz, a jövő évtől kadétképzés is lesz az intézményben. A 
lövészetet a diákok a sportközpontban fogják elsajátítani. 

Szeptember 15-én: 

 Díszvacsora keretében fogadtuk testvértelepüléseink képviselőit. Itt történt a 

megállapodás aláírása Magyarcsernye Községgel (Szerbia). 

Szeptember 16-án: 

 A Városnap programjain vettem részt. Szeretném megköszönni a Kunszentmártoni 

Közös Önkormányzati Hivatal, és a Városgondnokság munkatársainak, a Körös 

Horgász Egyesület tagjainak, a Kunszentmárton FICSAK Alapítványnak, a 

Kunszentmártoni Hivatásos Tűzoltóparancsnokság munkatársainak a szervező munkát, 

segítséget, illetve a programokat! Köszönöm a főzők részvételét, azt, hogy remek 

hangulatot teremtettek, egyben gratulálok a remek ízekhez! Itt köszönöm meg a zsűri 

munkáját! Gratulálok a Legszebb Konyhakertek verseny díjazottjainak, itt köszönöm 

meg a szervezők munkáját! Köszönöm a Szent Márton Lovas Egyesület fogatos 

felvonulását, mely igazi színfoltja a rendezvénynek! Gratulálok a XXV. 

Kunszentmártoni Erőfesztivál erősembereinek a remek teljesítményhez, köszönöm 

barátaimnak a szervező munkát! Gratulálok a fellépőknek – különösen a Dalma Dance 

Clubnak – a színvonalas produkciókhoz! Végül, de nem utolsó sorban szeretném 

megköszönni Mindenkinek, aki anyagiakkal és egyéb módon támogatta a rendezvényt! 

 

Szeptember 18-án: 

 Vezetői megbeszélést tartottam. 

Szeptember 20-án: 

 Egyeztetésen, bejáráson vettünk részt a TOP Plusz Élhető települések tárgyú 

projektünkkel kapcsolatban a LAB5 Építész Kft. szakembereivel. 

 Lakossági fórumot tartottunk Kunszentmárton Város településrendezési eszközének a 45. 

sz. másodrendű főúthoz kapcsolódó módosítása tárgykörében. 

Szeptember 21-én: 

 Piaci fogadóórát tartottam. 

 

Kunszentmárton, 2023. 09. 21. 

 

        Wenner-Várkonyi Attila 

       polgármester 


